
Vindafjord kommune 
V/areal og forvalting  

Sissel Aarvik 

 

Særutskrift frå styremøte i Vats Grendautval 

Torsdag 20. sept. kl. 19.00 i Vindafjordhallen 
  

 

1. Høyringsuttale om Kårhus/Eide bustadområde – offentleg ettersyn. 

Grendautvalet synes det er flott at det blir teke initiativ til nye byggefelt i Vats. Sidan 

planlegginga av Skjervheimsfeltet ikkje er kome så langt, er grendautvalet glad for 

dette tiltaket. Det gjeld om å få byggeklare tomter til dei som vil busetja seg i bygda.  

Dette skaper ei levande bygd. 

Grendautvalet såg gjennom planen. Me vil peika på at det er viktig at infrastrukturen i 

feltet med gode framkommelege vegar med gode veglys, friområde og leikeplass blir 

godt regulert og må vera i tråd med gjeldande krav til veg og avkjørsler. 

  
  

 

 

Øvre Vats 20/9 – 2012      

 

 

Jon Olav Velde 

 -leiar/skrivar- 


